
Vragen ex. artikel 45 van het reglement van orde van de gemeenteraad
Schriftelijke vragen over het niet doorgaan van evenementen in Zwolle door de
toegenomen regeldruk

Zwolle, 11/09/2023

Geacht college van burgemeester en wethouders,

Onze fractie is teleurgesteld om te lezen dat de festivals van Zwolle Unlimited;
tussenland, verhalenfestival en Midwinter spooktocht niet door kunnen gaan door
vernieuwde subsidie eisen vanuit de gemeente.
(https://www.destentor.nl/zwolle/streep-door-festival-tussenland-verhalenfestival-en-mid
winter-spooktocht-in-zwolle-met-pijn-in-het-hart~a9f9eb62/)

Onze fractie is van mening dat het ontzettend belangrijk is dat dit soort initiatieven door
en voor ondernemers mogelijk blijven.

Hierover hebben wij de volgende vragen aan het College:

1. Heeft het college kennisgenomen van het artikel “Streep door festival tussenland,
verhalenfestival en midwinter spooktocht” van 31/08 in de Stentor?

2. Is het college het met de Zwolse VVD eens dat het ontzettend zonde is dat de
festivals van voorheen Zwolle Unlimited niet meer door kunnen gaan?

3. Welke regels knellen er precies? Kan het college een overzicht verschaffen van de
relevante regels, op basis waarvan de eventorganisatoren nu afhaken, en op
welke regels aanscherpingen hebben plaatsgevonden?

4. Op welke wijze heeft de gemeente contact gehad met de betreffende
initiatiefnemers?

5. Wat gaat het college doen om ervoor te zorgen dat er dit jaar en de komende
jaren niet nog meer evenementen worden geschrapt of niet door kunnen gaan
door onder andere toegevoegde regeldruk?

6. Wat doet het college voor ondernemers en initiatiefnemers die evenementen
organiseren en hiermee onze stad leuker en aantrekkelijker maken?

7. Is het college bereid om in gesprek te gaan met KHN, HESZ en
evenementorganisatoren om ervoor te zorgen dat Zwolle een aantrekkelijk
aanbod behoudt?

8. Hoeveel toeristen zijn er deze zomer naar Zwolle gekomen?
9. Kan het college een overzicht verschaffen van de toerismecijfers van de afgelopen

vijf jaar?
10. Is er inzicht in de hoeveelheid extra bezoekers die het Hanzejaar tot nu toe naar

Zwolle heeft getrokken? En zo ja, zou het college die willen delen?

Namens de fractie van de VVD,

Thijmen Prins
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